
 

 

 

Aanwezig:  Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma, Marjon Huls(secretaris), Erik van de Voort 

(voorzitter), Padmini Kanhai, Ingrid de Vries (penningmeester),Jos de Vries, Ivon van 

Wijngaarden.                                                                                                                                                                    

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator),Dennis Klop( wijkagent).                                                   

Extra genodigde: Wim Verhaak van St Hartslag Nieuwegein.                                  

Buurtvertegenwoordigers: Hans Eimers( tevens lid Wijknetwerk).                                                

Wijkbewoners: Pim de Haan, Riekie Teterode. 

 

1. Opening en vaststellen van de agenda.)                                                                                                                 

Erik van de Voort opent de vergadering  en heet iedereen welkom. 

    

2. Aanwezig/afwezig.                                                                                                                                                                                                                      

Afmeldingen met kennisgeving:  Max Ravoo (wijkboa)  is weg voor hem komt nu Gijs 

de Korte als wijk boa, Audrey Story, Marieke Schouten( 

wijkwethouder).                                                                                                                                                     

Afwezig zonder kennisgeving:   geen 

                                                                               

3. Mededelingen.  Geen mededelingen.                                                                                                                                                                                        

                                                                                                                                                                                   

4. Verslag vergadering WNW 4 september 2024                                                                                                                         

a. vaststelling verslag 4 september 2024                                                                                                                                      

Ingrid de Vries  vraagt zich af hoe en wat met de kruidentuin. Wordt verderop in het verslag 

op beantwoord. De notulen is vastgesteld. 

                                                                                                                                                                                                                                                                    

5. Financiële overzicht: ( zie bijlage)                                                                                                                                          

Ingrid de Vries verteld de subsidie aanvraag nog ingediend moet worden, dat moest voor 1 

oktober maar het secretariaat heeft geen mail ontvangen daarover. Ingrid de Vries doet het 

zo spoedig mogelijk , dan kan Erik van de Voort hem ondertekenen. Wordt dan doorgestuurd 

naar de gemeente. We krijgen €1,00 per inwoner van de wijk dat komt ongeveer neer op een 

bedrag van € 6000,00. In het bestuur wordt er verder besproken. Bijdrage voor Buurt koffie 

op de robijndrift was erg gezellig vertelde Hans Eimers.                                                                      

Verzoek aan  Hans Eimers om een stukje voor de volgende wijkkrant in januari 2025  te 

schrijven. 

 

6. Punten van uit en voor de gemeente:                                                                                                                                              

a. Fat-bikes- buurtbewoner.                                                                                                                                         

Pim de Haan is uitgenodigd n.a.v. zijn klacht in een mail aan het secretariaat over de fat-bikes 
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in zijn wijk.  die fat-bikes rijden erg hard door de wijk en dat geeft overlast i.v.m. kleine 

kinderen. Bewoners hebben die personen er al op aangesproken maar worden dan voor alles 

wat mogelijk is uitgescholden  en men wordt lastig gevallen. Hij zou dan graag zien dat er 

remmende maatregelingen komen voor al v.a. de Noordstedeweg de edelstenenwijk in.                        

Ron Belonje zegt dat de gemeente daar erg terughoudend is maar dit wel wil meenemen  en 

of doorgeven aan de politie en boa’s. Extra controle door de politie en de boa’s, maar daar zit 

Pim de haan geen heil in. Dennis Klop (wijkagent) was nog niet aanwezig  kwam later maar 

toen was Pim de Haan al naar huis.                                                                                                                                             

b. Uitleg AED.                                                                                                                                                                         

Wim Verhaak  van de (st hartslag Nieuwegein) verteld dat er al 28 AED ’s zijn opgehangen in 

Nieuwegein. Er staan nog enkele wijken open ,daar zijn er te weinig aanwezig maar hij is er 

mee bezig. Trainingen worden in van Baarnhove  op de Vuurseschans  gegeven die is goed 

bereikbaar en men begint op maandag 4 november a.s. met de trainingen. Ook is er een app  

waarin Ron Belonje kan zien waar de gaten zijn in de wijk m.a.w. tot de afstand naar de AED.  

Wim Verhaak vindt dat er niet een te grote afstand moet zijn om een AED te vinden in de 

noodsituatie.  Onderhoud voor de AED’s  die de st Hartslag ophangt is voor hun, de 

stroomkosten komen uit op zo’n € 3,00 per jaar. In onze wijk zijn er al 8 mensen opgeleid. Er 

zijn in geheel Nieuwegein 700 burgers hulpverlening .                                                                                 

Verzoek aan Wim Verhaak is om een stukje in onze wijkkrant van januari 2025 te plaatsen.                    

c. Afspraak bezoek bewoners Landauerdrift 2.                                                                                                            

Er blijkt overlast geweest te zijn maar Ans Wilbrink (buurtbewoonster)  heeft er niets van 

vernomen. Ron Belonje verteld dat er met de bewoners vaste afspraken gemaakt zijn, waar zij 

zich aan moeten houden, geluid zachter en niet meer dan 3 personen op het balkon.                       

Ron Belonje wil ons in contact brengen met Emiliano, begeleider van de bewoners 

Landauerdrift 2, Ron Belonje maakt die afspraak en dan wordt er gevraagd wie er mee wil 

maar advies is om niet meer dan 2 personen er heen te gaan.                                                                                

d. andere punten.                                                                                                                                                             

In Batau –Noord staat een ROC en daarvan de jongere lopen stage bij de boa’s, zij moeten 

vanuit hun opleiding veiligheid;  leren om mensen aan te spreken.  Deze pilot eindigt in 

januari 2025. Het is ook alleen in Batau- Noord en - Zuid. Dit gebeurd op de donderdagen.                                         

e. Kruidentuin/ dierenweide                                                                                                                                                              

Men is weer bezig met de kruidentuin  om daar de laatste hand aan te leggen. Er was 

drainage aangelegd maar dat bleek niet goed genoeg te zijn dus dat is verandert . ze moeten 

nog de bestrating doen en er komt een bankje, ook zijn er nieuwe kruiden geplant. De 

kruidentuin wordt een 24/7 openstelling vrijwilligers hebben een sleutel van de toegangshek. 

In het voorjaar gaat de kruidentuin weer open.  De dierenweide in onze wijk blijft nog leeg, de 

2 die open zijn daar gaat het goed de dieren blijven op gewicht.                                                                            

f. groenwandeling op 11 oktober .                                                                                                                          

Er waren 8 personen die mee liepen met Theo Kleyer. Ron Belonje gaf wel aan dat de randen 

van de paden overgroeid zijn maar die worden afgestoken zo dat de oorspronkelijke paden 

weer op volle breedte zijn.                                                                                                                                  

Verzoek Ron Belonje schrijft een stukje voor in de wijkkrant januari 2025 over de wandeling.  

 

7. Wijkagent en Boa’s:                                                                                                                                                                

Wietse Hamming neemt op dinsdag 29 oktober afscheid van de buurt, WNW heeft geen 

uitnodiging gekregen Dennis Klop vraagt het even na. Het was relatief rustig in onze wijk. Wel 

zijn er 17 meldingen binnen gekomen van een billentikker, maar dat is over heel Nieuwegein. 

Wel waren er diefstallen van koplampen. Ron Belonje vertelde het verhaal van Pim de Haan 

over overlast Fat-bikes dat veel al meer door de jongeren, Dennis Klop heeft geen meldingen 

van overlast binnen gekregen en geeft ons dan ook als advies maakt er bij de politie een 

melding van. Overlast meldingen zijn niet te zien voor anderen. Vraag van uit de vergadering 

is: noemt de politie ook de straten waar een ongeval is gebeurd op in een kranten bericht? 



 

 

Alleen als ze er bij geroepen wordt dan wel anders doen de journalisten dit zelf.                                       

Verzoek Dennis Klop om een stukje te schrijven over overlast meldingen, hoe en wat. Voor de 

volgende wijkkrant januari 2025. 

8. Terugkoppeling enquête:                                                                                                                                     

Moesten we even op wachten maar nu is de samenvatting er bij gestuurd als bijlage bij de 

agenda.  We hebben de onderwerpen even besproken maar gaan dit verder doen als bestuur 

om te kijken wat erg belangrijk is om als eerste aan te pakken.                                                                                    

Ivon van Wijngaarden verteld bij het onderwerp veiligheid dat zij al jaren bezig is geweest om 

betere verlichting te krijgen bij de zebrapad   jumbo op de batauweg. Maar ze heeft het 

opgegeven heeft geen vertrouwen meer in de gemeente.                                                                                      

Ron Belonje  is van dit probleem  niet op de hoogte. Batauweg blijft een probleem we moeten 

daarover ook in gesprek met de wijkwethouder, wijkagent/boa’s en WNW.    

                                                                                                                         

9. Rommelmarktroute draaiboek.                                                                                                                                                        

Karel Riemersma  heeft contact gehad met Batau-Noord over de rommermarktroute. Zie 

bijlage bij de agenda. Het idee is dat wij zo’n route willen gaan doen in september 2025.                 

Erik van de Voort zou  graag zien dat er een werkgroep komt die het opzet en overlegt met 

het bestuur.  Marjon Hulst weet al iemand en zal het mailadres doorgeven aan Karel 

Riemersma. Verder komt er dan een oproepje in de wijkkrant van januari 2025 voor hulp men 

kan zich dan opgeven bij het secretariaat. Hans Eimers wil wel wat hand en spandiensten 

doen maar niet in de werkgroep. Verder werkt het bestuur het nog uit. 

                                                                                                                                                      

10. Dierenvoedselbank   (Hans Eimers) met aanvulling van Riekie Tetterode.                                                                                                                                 

Hans Eimers verteld de dierenvoedselbank doorgaat en de openingsdatum is januari 2025.  Ze 

hebben al wel een opslagplaats  en stellingen voor dierenvoedsel wat gedoneerd is. Ze willen 

het klein en overzichtelijk  houden  en het is de bedoeling dat het alleen voor bewoners van 

Batau-Noord en – Zuid is. Ook hebben er al 5 personen zich aangemeld hebben voor de 

dierenvoedselbank. Mensen met honden en katten moeten wel een paspoort van hun dieren 

laten zien. dus geen stichting, er is wel een voorwaardelijke huishoudelijk regelement 

opgesteld. Het Voer komt van online dierenvoedselbank dat is anoniem en het gaat de goede 

weg op. Iedereen die de wijkkrant gehad heeft kon de flyer lezen wanneer er spreekuur is om 

zich ervoor op te geven en gebruik te maken van de dierenvoedselbank. 

                                                                                                                                                                                                                                                                            

Verzoek Hans Eimers  om een oproepje te plaatsen in de wijkkrant van januari 2025 voor hulp 

en voer.   

                                                                                                             

11. Eindejaar borrel voor alle wijkbewoners.                                                                                                          

Karel Riemersma had een opzetje gemaakt van een uitnodiging voor een eindejaar borrel. 

Maar na dat er een discussie ontstond hebben we besloten om dit uit te stellen en in het 

bestuur verder over te spreken op de volgende vergadering komen we er op terug.     

 

12. Rondvraag.                                                                                                                                                                     

Ron Belonje verteld dat de wijkboa Max de Roo vertrokken is   en dat Gijs de Korte hem 

opvolgt.                                                                                                                                                                         

Ingrid de vries had nog een vraag n.a.v. de mail van Fransje van Beek over de bijeenkomst van 

digitale platform “mijn buurtje.nl”     en hoe dat zit. Karel Riemersma verteld dat het wel wat 

wegheeft van Facebook  iedereen kan er wat opzetten dus niet alleen de webmaster.                                                     

Karel Riemersma laat nog een voorbeeld zien van ”De Galecop.nl”  In het bestuur komen we 

er op terug. Karel Riemersma  zou graag nog iemand er bij willen hebben voor beheer van de 

website. Erik van de Voort biedt zich aan.   



 

 

 Volgende vergadering is op woensdag 11 december                 

2024 om 19.30 uur in de Partner. 


